
Prodati NKBM ali ne?

Medtem ko si
predsednica vlade Alenka
Bratušek osebno želi
prodati NKBM, poslanec
Matevž Frangež opozarja,
daje potreben strateški
premislek

Ko so v državnem zboru že v času
prejšnje vlade odmevale žolčne
debate o prodaji bank, so se takrat
opozicijski, zdaj koalicijski SD post-
avljali v bran državnega lastništva
v bankah. Prejšnji konec tedna pa:
napoved predsednice vlade Alenke
Bratušek (PS), da bi bilo treba proda-
ti še eno od državnih bank - NKBM.
To je, je pojasnila, njena osebna želja,
a bo za uresničitev, kot kaže, morala
skozi burna koalicijska pogajanja, če
bo stranka SD vztrajala pri svojem
stališču. "Dobro bi bilo, da se o pro-

daji bank(e) ne odločamo po osebnih
željah premierke," se je odzval Matevž
Frangež, poslanec SD, "ampak po
strateškem premisleku o dolgoročnih
potrebah nacionalnega bančnega in
finančnega sistema."

Za zagovornike t. i. nacionalne-
ga interesa ima jasno sporočilo tudi
predsednik uprave NKBM Aleš Hauc.
"Naj najprej razkrijejo, ali imajo odprte
račune in depozite tudi na tujih
bankah, preden zagovarjajo sloven-
ski nacionalni interes," pravi in doda,
da s potencialnimi partnerji pričaku-
jejo, da bo vlada konsolidirala sloven-
ski bančni sistem. "Naloga države je,
da poleg ustreznega kupca in kupni-
ne doseže tudi dovolj čvrste zaveze za
solidno poslovanje in servisiranje ban-
čnih obveznosti," poudarja dr. Davorin
Kračun. Zagotovo pa tako od države
kot od Hauca veliko pričakujejo mali
delničarji, saj menijo, da banka na pro-
dajo ni pripravljena, (dr)

(Andrej Petelinšek)
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